

INTERGOVERNMENTAL AGREEMENTS ACT

Pursuant to section 3 of the *Intergovernmental Agreements Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows:

1 The signing by the Premier on behalf of the Government of the Yukon, of the Yukon Northern Affairs Program Devolution Transfer Agreement between the Government of Canada and the Government of the Yukon, a copy of which is attached, is approved.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 27th day of February, 2002.

Commissioner of the Yukon

LOI SUR LES ACCORDS INTERGOUVERNEMENTAUX

Le commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 3 de la *Loi sur les accords intergouvernementaux* décrète ce qui suit :

1 Est approuvée la signature par la Première ministre, au nom du gouvernement du Yukon, de l'Accord de transfert au Yukon d'attributions relevant du Programme des affaires du Nord entre le gouvernement du Canada et le gouvernement du Yukon, dont copie est jointe en annexe.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, ce 27th fevrier 2002.

Commissaire du Yukon

**O.I.C. 2002/55
INTERGOVERNMENTAL AGREEMENTS ACT**

Due to the size of the agreement, which is in book form,
a copy is not attached. Please refer to the publication
information below:

**DÉCRET 2002/55
LOI SUR LES ACCORDS
INTERGOUVERNEMENTAUX**

Due to the size of the agreement, which is in book form,
a copy is not attached. Please refer to the publication
information below: